
Jacek CUDNY

MUZYKANT
Muzykanta mam w swym domu,

który gra mi po kryjomu.

Chociaż jest w tym bardzo dobry,

gra jak fakir do swej kobry,

to fujarki nie używa.

Za to na czym innym grywa,

a dokładniej z tego słynie,

że gra często w mym kominie.


